
Zápis 2/2011 ze zasedání zastupitelstva obce Okrouhlá Radouň konaného dne 28. 1. 
2011 od 18.00 hod. na obecním úřadu

Přítomní: Michal Šimůnek, Jaroslav Holický, František Kolář, Jaroslav Urbánek, Zdeněk 
Leitner, Martin Rak, Petr Michálek

Hosté: Miroslav Beran, Václav Krček, Karel Karásek

1) Zahájení

2) Informace o výsledcích ústního jednání a místního šetření ve věci vodoprávního řízení 
ke stanovení emisních limitů důlních vod vypouštěných z čistírny státního podníku DIAMO.

3) Informace o průběhu a výsledích pracovního semináře a nominačního setkání ve věci 
výstavby hlubinného úložiště jaderného odpadu. 

4) Projednání změny termínů plateb za služby internetové domény (příloha ke smlouvě o 
poskytování domény).

5) Projednání návrhu na zrušení termínovaného vkladu u Komerční banky.

6) Projednání podmínek letní údržby obecních pozemků.

7) Hospodaření v obecním lese - prodej dřeva napadaného kůrovcem (v souladu s dříve 
avizovaných záměrem prodat dřevo z obecního lesa)

8) Projednání opravy střechy na budově školy.

9) Diskuse

10) Závěr

Zapisovatel: Zdeněk Leitner
Ověřovatelé: František Kolář, Martin Rak

1) Zahájení
Starosta zahájil zasedání ZO v 18.00 hod., přítomná je nadpoloviční většina zastupitelů, 
zastupitelstvo obce je usnášeníschopné.

2) Informace o výsledcích ústního jednání a místního šetření ve věci vodoprávního 
řízení ke stanovení emisních limitů důlních vod vypouštěných z čistírny státního 
podníku DIAMO.
Starosta Michal Šimůnek a místostarosta Zdeněk Leitner podali informaci o výsledcích 
ústního jednání ve věci vodoprávního řízení ke stanovení emisních limitů důlních vod 
vypouštěných z čistírny státního podniku DIAMO. Obec Okrouhlá Radouň v průběhu 
ústního jednání souhlasila s navýšením limitů, vysvětlení je obsaženo v rozhodnutí 
Krajského úřadu Jihočeského kraje, odboru životního prostředí, zemědělství a lesnictví, 
které je vyvěšeno na úřední desce obce. 
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3) Informace o průběhu a výsledích pracovního semináře a nominačního setkání ve 
věci výstavby hlubinného úložiště jaderného odpadu. 
Starosta podal informaci o pracovním semináři "Hledání hlubinného úložiště jaderných 
odpadů v lokalitě Lodhéřov". Výsledkem nominačního setkání, kterého se zúčastnili 
zástupci z obcí Lodhéřov, Pluhův Žďár, Deštná, Světce, Horní Radouň a Okrouhlá 
Radouň, je nominace starostky Lodhéřova Zdeňky Klesalové a starosty Okrouhlé 
Radouně Michala Šimůnka. Náhradním zástupcem za lokalitu byl jmenován starosta 
Pluhova Žďáru Radim Beneš. 
Zástupci obcí dále pověřili nominované zastupce prosazováním následného společného 
stanoviska: S ohledem na stávající situaci procesu vyhledávání vhodné lokality pro 
vybudování hlubinného úložiště (problematika stanovení průzkumného území a otázka 
zapojení a účasti obcí v procesu vyhledávání hlubinného úložiště radioaktivního odpadu v 
ČR) by nominovaní zástupci měli v pracovní skupině prosazovat zejména takové návrhy 
na změny legislativy (Zákon č. 62/1988 Sb., o geologických pracích; Zákon č. 18/1977 Sb., 
o mírovém využití jaderné energie a ionizujícího záření, tzv. atomový zákon), které by 
obcím zajistily rovnoprávné postavení ve vztahu k SÚRAO respektive státu. Nominovaní 
zástupci budou usilovat o to, aby do příslušných právních norem byly navrženy takové 
legislativní změny, které by obcím umožnily spolurozhodovat o výstavbě hlubinného 
úložiště popřípadě jeho výstavbu v jejich katastrálním území odmítnout.

4) Projednání změny termínů plateb za služby internetové domény (příloha ke 
smlouvě o poskytování domény).
Starosta seznámil zastupitelstvo s návrhem přílohy č. 1 ke smlouvě o poskytování 
internetové domény mezi obcí Okrouohlá Radouň a firmou ELZY, spol. s r.o.. Příloha 
upravuje splátkový kalendář ceny za poskytované služby, namísto měsíčních splátek bude 
cena za webhosting fakturována jednou ročně, přičemž cena zůstává stejná jako v 
předešlých letech (Kč 2.400 + 20% DPH).

Hlasování: Pro 7: proti 0: zdržel se: 0

5) Projednání návrhu na zrušení termínovaného vkladu u Komerční banky.
Starosta informoval zastupitelstvo o terminován vkladu, který má obec zřízený u Komerční 
banky a na kterém je uloženo Kč 5.100,--. Vzhledem k tomu, že úroky z termínovaného 
vkladu jsou zcela zanedbatelné, navrhl starosta zrušení terminovaného vkladu a 
převedení zbývající částky na běžný účet obce. 

Hlasování: 7 : 0 : 0

6) Projednání podmínek letní údržby obecních pozemků.
Zastupitelé diskutovali o podmínkách letní údržby obecního pozemků (sečení trávy na 
obecních pozemcích). Zastupitelé pověřili starostu Michala Šimůnka a místostarostu 
Zdeňka Leitnera vypracováním záměru na udržbu obecních pozemků. Výše odměny za 
provádění údržby byla stanovena ve výši Kč 80/hod. 

Hlasování: 7 : 0 : 0
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7) Hospodaření v obecním lese - prodej dřeva napadaného kůrovcem (v souladu s 
dříve avizovaných záměrem prodat dřevo z obecního lesa)
Zdeněk Leitner seznámil zastupitelstvo obce s nabídkami na vytěžení z dřeva napadného 
kůrovcem. Nabídku předložil pan Kořínek z Kostelní Radouně a Václav Krček z Okrouhlé 
Radouně, který podal žádost o prodej dřeva. Zastupitelstvo obě žádostí projednalo a 
hlasováním schválilo prodej dřeva V. Krčkovi za cenu Kč 200,-- za plm s podmínkou 
vytěžení dřeva do 31.3.2011

Hlasování: 7 : 0 : 0

8) Projednání opravy střechy na budově školy.
Zastupitelstvo projednalo záměr opravit střechu na budově školy. Záměr bude vyvěšen na 
úřední desce. 

Hlasování: 7 : 0 : 0

9) Diskuse
A) Zasedání zastupitelstva obce se zúčastnil pan Miloslav Beran z občanského sdružení 
Partnerství Radouň-Rüeggisberg, který informoval o záměru vydávat tištěný místní 
občasník "Naše Radouně", který by informoval obyvatele "Radouní" o dění v obcích 
Miroslav Beran ústně požádal o příspěvek na vydání prvního čísla výše uvedeného 
periodika ve výši Kč 2.000,-- (přičemž na každém dalším čísle by se obec podílela). 
Periodikum bude distribuováno zdarma v nákladu 100 ks na naši obec. Zastupitelstvo 
žádost projednalo a hlasováním schválilo.

Hlasování: 7 : 0 : 0

B) Starosta byl pověřen ústně projednat podmínky zapsání věcného břemene do katastru 
nemovitostí na pozemku pana Karla Vacka. 

C) Byl projednán provoz ČOV s tím, že je třeba obsluze doplnit provozní řád a zadat firmě 
Agrola pravidelný odběr vzorků. 

Hlasování: 7 : 0 : 0

D) Starosta seznámil zastupitelstvo s cenou za vytápění budovy obecního úřadu, která za 
minulé období (rok) činila Kč 35.700,--. V této souvislosti proběhla diskuse o efektivnosti 
vytápění současnými topidly a zastupitelstvo pověřilo Františka Koláře zjištěním 
alternativních způsobů vytápění. 

Hlasování: 7 : 0 : 0

E) Starosta seznámil zastupitelstvo z žádostí Střediska rané péče SPRP České 
Budějovice o poskytnutí příspěvku na rok 2011. Starosta navrhl zachovat příspěvek ve 
stejné výši jako v minulém roce, tedy Kč 5.000,--. Zastupitelstvo návrh projednalo a 
schválilo.
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Hlasování: 7 : 0 : 0

F) Zastupitelstvo pověřilo Ing. Petra Michálka zjištěním možností čerpat dotace na obnovu 
návsi a zjištěním dalších možných dotačních programů. 

G) Pan Pešek podal ústní žádost o prodej respektive pronájem pozemku p.č. 484/10. 
Zastupitelstvo odmítlo pozemek prodat z důvodu vedení sítí na tomto pozemku a 
doporučuje panu Peškovi podat žádost o pronájem dotčeného pozemku. Cenu za 
pronájem zastupitelstvo navrhuje ve výši daně z nemovitosti daného pozemku navýšené o 
20 procent. 

H) Starosta informoval zastupitelstvo o poruše chladící vitríny v místním obchodě a 
vzhledem ke stáří nedoporučil vitrínu opravovat. Případná investice do nové vitríny bude 
ze strany obce v maximální výši Kč 5.000,-- (cenu nad rámec této částky zaplatí 
provozovatel).  

I) Zastupitelstvo se dohodlo o změně podoby internetových stránek obce v podobě, kterou 
navrhl Petr Michálek. Podoba stránek bude průběžně diskutována prostřednictvím e-
mailové komunikace mezi zastupitely.

Zastupitelstvo obce se dohodlo na termínu konání příštího zasedání ZO dne 25. 2. 
2011 od 18.00 hod na obecním úřadu.

Usnesení: 
1) Zastupitelstvo obce odsouhlasilo přílohu č. 1 ke smlouvě o poskytování internetové 
domény mezi obcí Okrouohlá Radouň a firmou ELZY, spol. s r.o.. 

2) Zastupitelstvo obce odsouhlasilo zrušení terminovaného vkladu u KB a převedení 
zbývající částky na běžný účet obce.

3) Zastupitelstvo odsouhlasilo příspěvek ve výši Kč 2000,-- pro občanského sdružení 
Partnerství Radouň-Rüeggisberg na vydávání občasníku "Naše Radouně".

4) Zastupitelstvo odsouhlasilo návrh na vypracování podmínek letní údržby obecních 
pozemků. 

5) Zastupitelstvo odsouhlasilo prodej dřeva napadaného kůrovcem panu Krčkovi za cenu 
Kč 200/plm.

6) Zastupitelstvo odsouhlasilo záměr opravit střechu na budově školy. 

7) Zastupitelstvo odsouhlasilo zadání pravidelných odběrů vzorků z ČOV firmě Agrola. 

8) Zastupitelstvo odsohlasilo poskytnutí příspěvku Kč 5000,-- Středisku rané péče SPRP 
České Budějovice.
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Závěr: 
Starosta poděkoval všem zastupitelům za účast na zasedání ZO, zasedání ZO bylo 
ukončeno ve 20.30 hod.

Zapsal: 
Zdeněk Leitner

Ověřovatelé:
František Kolář

Martin Rak

Starosta:
Mgr. Michal Šimůnek
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